

UCHWAŁA NR 6/WZ/2026
Walnego Zebrania Członków ZROT
z dnia 21.01.2026 r.

w sprawie wysokości wpisowego i składek członkowskich na lata 2026 – 2027

Na podstawie § 25 ust 1 i § 26 ust. 1 pkt. 8 Statutu Zachodniopomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej (uchwalonego na zebraniu założycielskim w dniu 15.02.2001 r., ze zmianami z 27.06.2001 r., 10.03.2004 r., 30.09.2008 r., 17.02.2009 r., 28.04.2009 r. oraz 13.06.2011r.) Walne Zebranie Członków ZROT uchwala co następuje:

§1

1. Ustala się wysokość składki członkowskiej w roku kalendarzowym od poszczególnych członków:

1. Województwo Zachodniopomorskie	nie mniej niż	650 000 zł
2. Gmina Miasto Szczecin	nie mniej niż	60 000 zł
3.powiaty	nie mniej niż	6 000 zł
4. gminy miejskie o liczbie mieszkańców powyżej 100 tys.	nie mniej niż	9 000 zł
5.gminy miejskie o liczbie mieszkańców o liczbie 50 tys. – 100 tys.	nie mniej niż	7 500 zł
6. gminy miejskie o liczbie mieszkańców o liczbie 25 tys. – 50 tys.	nie mniej niż	6 000 zł
7. gminy miejskie o liczbie mieszkańców poniżej 25 tys.	nie mniej niż	4 500 zł
8. gminy miejsko-wiejskie	nie mniej niż	3 000 zł
9. gminy wiejskie	nie mniej niż	1 500 zł
10.stowarzyszenia, fundacje, izby gospodarcze, związki komunalne, jednostki sektora finansów publicznych, a także przedsiębiorcy, w tym osoby fizyczne (spółki cywilne) - prowadzące działalność gospodarczą	nie mniej niż	1 500 zł
11. stowarzyszenia zarejestrowane w Krajowym Rejestrze Sądowym jako Lokalne Organizacje Turystyczne, a także stowarzyszenia, fundacje, izby gospodarcze, inne organizacje społeczne a także osoby fizyczne - nie prowadzące działalności gospodarczej	nie mniej niż	750 zł 3 000
12. wszelkie inne podmioty, nie wymienione powyżej	nie mniej niż	zł

2. Wysokość wpisowego przy wstąpieniu do Organizacji ustala się na kwotę: **500 zł.**

3. Składkę członkowską członek wpłaca na rachunek bankowy ZROT w terminie do dnia 15. lutego roku kalendarzowego.

§2

Traci moc uchwała 8/WZ/2012 Walnego Zebrania Członków ZROT z dnia 19.06.2012 r. w sprawie wysokości wpisowego i składek członkowskich w sprawie wysokości wpisowego i rocznej składki członkowskiej i ewentualnie uchwały ją modyfikujące.

§3

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia i obowiązuje od 1 stycznia 2026 r.